
Generalforsamling Grundejerforeningen Småland d 28.7.24. Referat 

1 Valg af dirigent: Erling Gudmund Krog blev foreslået og valgt. 
Han konstaterer, at varsling af Generalforsamlingen iflg. vedtægter  var 
korrekt. 

2 Beretning fra formand Marianne Nielsen jf. vedlagte beretning. 
Spørgsmål fra forsamlingen til beretningen. 

• Der bliver stillet spørgsmål om hegn og beplantning. 

Der bliver henvist til hegnsloven og Lokalplanen. 

Samtidig foreslår bestyrelsen, at det er en god ide at tage kontakt til 

naboen og indlede en dialog. 

• Forespørgsel om det første stykke af Christiansholmvej. 

Det er meningen, at hele Christiansholmvej skal holdes. 

Beretningen tages til efterretning. 

3 Regnskab 
    Kasserer Jens Carlsen gennemgår regnskab som vedlægges. 
Regnskabet godkendes 

4 Forslag fra bestyrelsen 

a. Jens Carlsen gennemgår budget og budgetforslag som godkendes. 

b. Kontingentet fastholdes på 600kr. i år, med en aftale om at varsle 
en stigning fra næste år. 

5 Forslag fra medlemmerne 
Der har ikke været forslag fra medlemmerne 

6 Valg 
På valg var Marianne Nielsen og Margrethe Skovgård. 
Begge blev genvalgt 
Som suppleant Susanne Marstrand 
Revisor, Erik Popp Andersen og Revisorsuppleant Erling Gudmund Krog 
begge blev genvalgt 

7 Eventuelt 

Et medlem har d. 27.7 sendt mail vedr. gener fra for højt hegn. 

Mailen vil blive videresendt til Grundejerforeningen Strandvejen, da de 

berørte huse tilhører denne grundejerforening. 

 

Marianne Nielsen afslutter generalforsamlingen med tak for fremmøde og 

et godt møde. 


